Parent Newsletter







BACK-TO SCHOOL-NIGHT — August 22, Thursday, 5:00 – 8:00 p.m.



Dear Parents, Guardians, and Students,

Welcome back to all our amazing returning families and a special welcome to new families! I hope you had a fun-filled summer and are as ecstatic as I am about the new school year! Our school's leadership team has worked hard this summer to help us continue the tradition of excellence here at Community Outreach Academy (COA). Our goal is to

continually improve our ability to meet the needs of all of our students and increase our ability to effectively communicate with parents. From the first to the last day of school, you and your children will not only know, but experience, that "Whatever it takes, our kids are worth it." Each year we host a **BACK-TO-SCHOOL (BSN)** night. This year it is scheduled for **Thursday, August 22, 5:00—8:00 p.m.**

- ► 5:00-5:45 P.M. DINNER AT PAVILION (Chicken Alfredo, Caesar salad, and ice-cream or popsicles).
- ► 6:00-6:30 P.M. PARENT TITLE I MEETING AT THEATRE. During the meeting we'll be nominating members of the School Site Council (SSC) and English Learner Advisory Committee (ELAC) for the next two school years.
- 6:45-8:00 p.m. CLASSROOM PRESENTATIONS. All teachers will be presenting their back to school information 4 times. As you know, we have lots of parents that have more than one student in our school and often cannot get around to all of their teachers, in turn teachers have a difficult time doing their normal back to school night presentations with so much traffic in the classroom at various times. The following are the times when a teacher is to begin the presentations: 6:45 p.m.; 7:00 p.m.; 7:15 p.m.; 7:30 p.m. The teachers will be in their classrooms until 8:00 p.m. for any floating parents still trying to reach their teachers. PE and Russian departments are located in Dudley B. Please direct any Russian or PE questions to them. Administration will be onsite, walking around campus, stopping by the classrooms.

I can't wait to see familiar faces, meet some new ones, and hear about everyone's summer adventures! I look forward to seeing the bright, smiling faces of our students, parents and staff at our annual Back to School Night on August 22. Here's to another year of growing, learning, and having fun! Welcome back to another exciting school year!

Larissa Gonchar, Principal

Уважаемые Родители, Опекуны и Студенты,

Добро пожаловать в школу! Приветствую все наши замечательные семьи, в особенности, новых студентов и их родителей! Надеюсь, что Вы весело провели лето и, так же как и я, очень рады новому учебному году! В течение лета администрация школы очень активно работала, чтобы помочь Community Outreach Academy (COA) поддерживать традицию успешной и отличной школы. Наша цель - постоянно повышать качество обслуживания всех студентов и создавать новые возможности для эффективной коммуникации и сотрудничества с родителями. Уверяю Вас, что с первого и до последнего дня школы, Вы и ваши дети убедитесь на практике в истинности нашего школьного девиза: «Чего бы это не стоило, наши дети этого достойны". Каждый год мы проводим ОБЩЕЕ РОДИТЕЛЬСКОЕ СОБРАНИЕ (ВТN), посвященное началу учебного года. В этом году, это собрание будет проходить в четверг, 22-го августа, с 5:00 до 8:00 вечера.

- ► 5:00-5:45 р.т. УЖИН НА PAVILION (Chicken Alfredo, Caesar salad, мороженое или popsicles).
- 6:00-6:30 р.т. РОДИТЕЛЬСКАЯ ВСТРЕЧА (Title I) В ТЕАТРЕ. Во время этой встречи будет проходить номинация членов Школьного Совета (SSC) и Консультативного комитета по изучению английского языка (ELAC) на следующие два учебных.
- ► 6:45-8:00 р.m. ПРЕЗЕНТАЦИИ УЧИТЕЛЕЙ В КЛАССАХ. Все учителя будут делать/повторять свои презентации 4 раза. Как вы знаете, у нас много родителей, у которых в школе больше одного студента, и, зачастую, они не могут посетить всех учителей одновременно; в свою очередь, учителям трудно делать эффективные презентации для большого количества посетителей, приходящих в класс в разное время. График проведения презентаций следующий: 6:45 р.т.; 7:00 р.т.; 7:15 р.т.; 7:30 р.т. Учителя будут находиться в своих классах до 8:00 вечера. Отделы учителей физкультуры и русского языка находятся на Dudley B сайт. Пожалуйста, любые вопросы касательно уроков по физкультуре и русскому языку адресуйте непосредственно им. Администрация школы будет находиться не территории кэмпуса и заходить в классы, где проводятся презентации.

Во время общего родительского собрания Вы будете иметь возможность выдвинуть кандидатов от родителей для работы в Школьном Совете (SSC) и Консультативном Комитете по Изучению Английского Языка (ELAC). Я с нетерпением ожидаю увидеть знакомые лица, познакомиться с нашими новыми семьями и услышать о том, как вы провели лето! Надеюсь увидеть счастливые и улыбающиеся лица наших студентов, родителей и школьных сотрудников на ежегодной родительской встрече (BTN) 22-го августа. - Лариса Гончар, Директор школы

Nominate Now!

SCHOOL SITE COUNCIL (SSC)

THE SCHOOL SITE COUNCIL (SSC) plays an important role in decision-making at our school. The SSC is a group of teachers, parents and classified employees (10 members) that works with the principal to develop, review and evaluate school Curriculum, improvement programs and school budgets. In addition to academic and budget planning, our site council is also responsible for making decisions about parent engagement, safety and discipline. The members of the site council are generally elected by their peers. For example, parents elect the parent representatives and teachers elect teachers. Parent participation on the council is important for developing plans that are responsive to our students' educational needs.

THE COA SCHOOL SITE COUNCIL (SSC) IS NOW ACCEPTING NOMINATIONS FOR PARENT MEMBERS ON THE SSC. THIS IS A TWO-YEAR TERM, SEPTEMBER 2019 - SEPTEMBER 2021.

IF YOU ARE INTERESTED PLEASE SUBMIT YOUR NAME OR NOMINATE ANOTHER PARENT TO BECOME A MEMBER OF THE SSC BY AUGUST 30. VOTING WILL TAKE PLACE IN SEPTEMBER, 2019.

Cut here and return to school office by Friday, August 30, 2019.





SCHOOL SITE COUNCIL (SSC)

Nomination Form - August, 2019

Yes, I submit my name or nominate another parent to become a member of the SSC for a term of 2 years.

Nominee's Name:	
Home/Cell Phone:	
E-mail:	
Student's Name:	Grade:
I am (He/She is) a good candidate for SSC because	

Nominate Now!

English Learner Advisory Committee (ELAC)

- By California state law, every school with more than 21 English Learners must form an English Language Advisory Committee (ELAC). По закону штата Калифорния, каждая школа, в которой обучается более 21 студента для которых английский язык не является родным обязана сформировать Консультативный комитет по изучению английского языка (ELAC).
- An English Learner Advisory Committee is intended for parents of English Learners to advise the principal and school staff on programs and services for English Learners. Консультативный комитет по изучению английского языка (ELAC) дает возможность родителям EL студентов консультировать директора и персонал школы по программам и услугам для EL студентов.

THE COA ENGLISH LERANER ADVISORY COMMITTTE (ELAC) IS NOW ACCEPTING NOMINATIONS FOR PARENT MEMBERS ON THE SSC. THIS IS A TWO-YEAR TERM, SEPTEMBER 2019 - SEPTEMBER 2021.

IF YOU ARE INTERESTED PLEASE SUBMIT YOUR NAME OR NOMINATE ANOTHER PARENT TO BECOME A MEMBER OF THE ELAC BY AUGUST 30. VOTING WILL TAKE PLACE IN SEPTEMBER, 2019.

Cut here and return to school office by Friday, August 30, 2019.





ENGLISH LEARNER ADVISORY COMMITTEE (ELAC)

Nomination Form - August, 2019

Yes, I submit my name or nominate another parent to become a member of the ELAC for a term of 2 years.

Nominee's Name:	
Home/Cell Phone:	
E-mail:	
Student's Name:	Grade:
I am (He/She is) a good candidate for ELAC because	



COMMUNITY OUTREACH ACADEMY 5800 Skvarla Ave., McClellan, CA 95652 Skvarla Site